
Zápis ze 194. zasedání Rady ARAS 

Termín a místo konání: 11. 1. 2023, 17:00, FAMU (U6, 3.patro) 

 

přítomní: Radim Špaček, Vojtěch Filčev, Vít Janeček, Václav Kadrnka, Roman Kopřivík a Dan 

Wlodarczyk 

hosté: Jolana Danková, Jakub Dudáček 

 

1. Schválení programu schůze. 

2. PR manažerka Jolana Danková představila svou vizi spolupráce – pro komunikaci externí 

(pozvánky na naše akce) i interní (informace pro členy) využijeme nový nástroj newsletter. 

Probírala se i možnost vydávání tiskových zpráv k vybraným tématům.   

3. Grafik Jakub Dudáček představil lehce upravené logo + vizuální styl asociace a všech materiálů, 

které ji budou prezentovat (pozvánky, webové stránky, Facebook,…).  

4. 16. 2. se uskuteční přednáška Jana Bartáka „Autorský zákon a ochrana autorů“ – prostory 

zajištěny na FAMU, rozvrh 16:30-18:00 přednáška, 18:00-19:00 dotazy a debata. Aktuálně 

vyrábíme pozvánku a píšeme anotaci, sestavujeme adresář zvaných.  

5. Iniciativa "Za ještě lepší ČT" -  máme sestaven adresář institucí, které oslovíme s dotazy pro 

budoucí kandidáty. Vít Janeček sepíše informativní dopis. Začneme sestavovat i návrhy možných 

otázek.  

6. První schůzka „ARAS@TV“ stanovena na 26. 1. 17:00 na FAMU (U2) – za ČT budou přítomni pan 

Maxa, Myslík a Fridrich. Pozvánku rozešleme obratem, nutnost potvrzení účasti.   

7. Přítomnost ARAS na festivalech – MFF Jeden Svět bude organizovat panelovou diskuzi o 

duševním zdraví filmařů, kam by rád pozval i zástupce ARAS. Detaily jsou v jednání.     

8. Výsledek výzkumného grantu MK – zpracovává se závěrečná zpráva a vyúčtování, jedná se o 

možnosti uspořádání tiskové konference nad výsledky dotazníkové šetření Status umělce.   

9. Radní hlasovali o přijetí nového člena Jana Stehlíka (garanti za ARAS: Dan Wlodarczyk, Hana 

Wlodarczyková, Vojtěch Filčev): všichni přítomní hlasovali PRO, pan Stehlík byl přijat za člena 

ARAS.  Jeho životopis vám zasíláme pro informaci v příloze.  

10. Radní hlasovali o zániku členství Tomáše Kepky z důvodu porušení stanov (nezaplacení členských 

příspěvků za 8 let, na opakované výzvy fakticky nereagoval): všichni přítomní hlasovali PRO, 

panu Kepkovi zaniklo členství v ARAS k 11. 1. 2023. 

 

RŮZNÉ:  

 Vojtěch Filčev domluví s Asociací hereckých agentů možnou prezentaci / spolupráci  

 Václav Kadrnka formuloval návrh naší spolupráce s MFF Karlovy Vary – platforma 

režisérů o stavu současného maďarského filmu  

 

11. Příští Rada ARAS je svolána na 14. 2. 17:00 v Edison Filmhub. 

 

Zápis pořídila Zuzana Martincová 

 

 


